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Interpellation till Erik Nygårds 
 
I Tranås tidning publicerades oroande men för oss socialdemokrater inte okända 
nyheter att barngrupperna i kommunens förskolor är för stora och att de överstiger 
skolverkets riktlinjer. Det konstateras att Tranås kommun är klart sämst i länet där hela 
nio av tio barngrupper är för stora. Storleken på förskolegrupperna tillsammans med 
arbetsmiljöproblem hos personalen som jobbar i kommunens förskolor har även börjats 
uppmärksammats av kommunens föräldrar och medborgare.  
 
Vi socialdemokrater ser med stor oro kring den utveckling som sker i kommunens 
förskoleverksamhet och har föreslagit åtgärder, så som mer pengar till verksamheten, 
som styret med stöd av Sverigedemokraterna har röstat nej till. Vi socialdemokrater 
önskar vända utvecklingen där Tranås kommunen kan vara stolt över den 
förskoleverksamhet man bedriver och inte, som nu sker, behöva bemöta dåliga rykten 
gällande förskoleverksamheten som cirkulerar och samtligt behöva se att kommunen 
sjunker i index över de mest barnvänliga kommuner. Frågan vi socialdemokrater ställer 
oss är hur ska styret vända utvecklingen och skapa en förskoleverksamhet med mindre 
barngrupper utan att behöva offra personalens arbetsmiljö eller annan verksamhet i 
sektorn.  
 

Tranås socialdemokrater önskar svar på följande frågor: 

1. Varför arbetar inte 4 partistyret för skolverkets riktlinjer när det gäller 

barngruppernas storlek i förskolan? 

2. Hur ska 4 partistyret locka till inflyttning av den prioriterade målgruppen när man 

inte följer skolverkets riktlinjer för storlek på barngrupper? 

 

Robert Jarl 

Tranås socialdemokrater 

 


